

ANNEX A

No. 4. CONVENTION ON THE PRIVILEGES AND IMMUNITIES OF THE UNITED NATIONS. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 13 FEBRUARY 1946¹

OBJECTION to the reservations made on accession by Bulgaria, Mongolia, Algeria and Nepal

By a notification received on 20 June 1967, the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland informed the Secretary-General of the following :

“ Her Majesty’s Government wish to put on record that they are unable to accept these reservations because, in their view, they are not of the kind which intending parties to the Convention have the right to make. ”

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 1, pp. 15 and 263; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 6, as well as Annex A in volumes 520, 540, 547, 559, 562, 570 and 596.

ANNEXE A

N° 4. CONVENTION SUR LES PRIVILÈGES ET IMMUNITÉS DES NATIONS UNIES. APPROUVÉE PAR L’ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 13 FÉVRIER 1946¹

OBJECTION aux réserves formulées lors de l’adhésion par la Bulgarie, la Mongolie, l’Algérie et le Népal

Par notification reçue le 20 juin 1967, le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d’Irlande du Nord a informé le Secrétaire général de ce qui suit :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Le Gouvernement de Sa Majesté tient à déclarer officiellement qu’il ne peut accepter ces réserves, qui, à son avis, ne sont pas de celles que les États désirant devenir parties à la Convention ont le droit de formuler.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1, p. 15 et 263; pour tous faits ultérieurs intéressant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 1 à 6, ainsi que l’Annexe A des volumes 520, 540, 547, 559, 562, 570 et 596.